
Referat FAU-møte ved Hennummarka skole 17. februar 

Til stede: Mads Frandsen, Marius Lie, Nina Dørre, Stine Asgrimsplass, Madelen Borgevad, Nina Heltne, 
Gøril Maria Sundsmoen, Marita Slåtta, Heidi Frogg 
Frafall: rektor Ingunn, Madeleine Bergheim, Martine Høylo, Johan Wesmann 

1. Godkjenning av agenda og valg av referent 

Agenda godkjennes og Heidi velges til referent. 

2. Nytt fra skolen v/rektor 

Mads leser opp en e-post fra Ingunn. Denne vinteren har det vært et problem med 
hundeavføring i skolegården. Skolen kommer til å sende ut en skriftlig påminnelse om at det ikke 
er tillatt med hunder på skolens område. 

3. Søknad om midler fra Jølbergstiftelsen 

FAU skal søke Jølbergstiftelsen om midler til skolens jubileumsmarkering i høst. Frist for å søke 
er i mars. Heidi sender over forslag om aktiviteter fra rektor som videreformidler til elevrådet for 
tilbakemelding. 

4. Evaluering av nyttårsball 23. januar 

Nyttårsballet var svært vellykket! Det hele var velorganisert og foreldrene delegerte matlaging og 
andre oppgaver mellom seg. Det meldes også om flott pynta lokaler. Det kan være lurt å 
beregne enda flere personer til rydding kommende år. 

5. Status på 17.mai-arrangement 

17.mai-komiteen er godt i gang med planleggingen. 

6. Forberedelser til foreldrevaktordning 

Fra 2. mai til og med siste skolehelg i juni er det foreldrevaktordning for foreldrene på 1. trinn. 
Dagene det er behov for å gå rundt i vårt nærmiljø er fredag og lørdag i perioden. Trinnkontakter 
har ansvar for å sette opp/delegere vakter eller sette opp skjema så foresatte kan velge når det 
passer. Skolen har egne vester med skolens logo for dem som ønsker å benytte dette. 

7. Forberedelse til avslutningsfest for 7. trinn 

4. trinn er ansvarlig for rigging, sette frem mat (og kaker) og rydding til avslutningsfesten 17. 
J\juni. Ansvar fordeles på neste foreldremøte. 

8. Eventuelt 

Det ble meldt inn én sak på dette punktet: Mobiltelefonbruk blant elevene. FAU har fått 
tilbakemelding fra noen foreldre om at det foregår mobilbruk i skoletiden, blant annet på 
toalettene i friminuttene osv. Vi er usikre på hvor utbredt dette er og om det foregår for det 
meste på trinnene med de eldste elevene. Hvordan håndhever skolen mobilforbudet i 
skoletiden? Vi ber om en tilbakemelding fra rektor på dette. 

Neste FAU-møte er 24. mars. 
Møtet heves kl. 18.00. 


